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Music for Contemplation. 



drei abschnitte. 

ein orgelpunkt beginnt jeweils. er bleibt für die dauer eines abschnitts liegen. 

nach einiger zeit beginnt die klarinette. 

die orgel (manual) spielt irgendwann einen ton aus der klarinettenmelodie: diese begleitend, an diese erinnernd, 

diese antizipierend – in jeder oktavlage. alle töne sind (auch sehr) leise, verhalten, können anteile von luft 

enthalten. alle töne sind eher lang.  

wenn die klarinette die melodie des abschnitts beendet hat, bleibt der orgelpunkt noch eine weile liegen und hört 

dann auf. 

klarinette: 

○ : lang (auch sehr lang). 

● : eher kurz. 

leise. 

sehr ruhig. von ton zu ton. 

freie atemzäsuren. 

die zweitönige phrase (in klammern) kann beliebig oft wiederholt werden. sie endet mit einem der beiden töne. 



three sections. 

a drone begins in each case. the drone stays during the whole section. 

after a while the clarinet begins. 

the organ (manual) plays off and on (seldom) a sound of the clarinet melody: accompanying the clarinet, recalling 

a sound, anticipating a sound—any register. each sound of the organ is very soft, restraint, can be characterized by 

air (organ wind). all sounds are rather long. 

the clarinet concludes the section – and the drone continues for a while, then comes to an end. 

clarinet: 

○ : long (also very long). 

● : rather short. 

soft. 

very calm. from tone to tone. 

free breaks to take breath. 

the two-note phrase can be repeated as often as you want to do so. the phrase comes to an end with one of the two 

sounds. 
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